



تعميم
GACA Circular

To: Airlines operating in the airports in Kingdom of Saudi Arabia.

Subject: Perceiving citizens traveling to the Gulf cooperation council countries (GCC) with the national identity card, to ensure the solidity of the identity card and its validity before travel.

Reference:

Directing of HRH the Crown Prince, First Deputy Prime Minister, Minister of Interior, No. (52470), dated in 7/7/1438.

Background:

In order to Facilitate the travel of citizens to the Gulf cooperation council countries (GCC) and to avoid being returned from Airports and Ports, because of the expiration of the validity of the Identity card or the existence of damage to the card, or lack of clarity in the data.

Instructions:

All the Airlines working in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, and through their website, to place an advertisement showing citizens traveling to the (GCC) countries with the national ID ,the Following:

1. Ensure that the image with the ID card is clear.
2. Ensure that the national Identity card data is readable.
3. Ensure that the ID card is free of any damage
4. Ensure that the validity of the national Identity card is more than three months, according to the travel documents system.
5. Being aware that the household register card, is a means of proof for citizens within the kingdom, and is not used outside

Attachment(s): Nil attachments

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي
Assistant President, Safety, Security & Air Transport

كابتن/ عبدالحكيم بن محمد البدر
Capt. Abdulhakim M. Albadir

إلى: شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

الموضوع: توعية المواطنين المسافرين إلى دول مجلس التعاون الخليجي ببطاقة الهوية الوطنية، للتأكد من سلامة البطاقة وصلاحيه إنتهاءها قبل السفر.

المرجع:

توجيه صاحب السمو الملكي ولي العهد نائب رئيس مجلس الوزراء وزير الداخلية رقم (٥٢٤٧٠) بتاريخ ٧/٧/١٤٣٨هـ.

نبذة:

تسهيلاً لإجراءات سفر المواطنين إلى دول مجلس التعاون الخليجي، وتفادياً لإعادتهم من المطارات والمنافذ بسبب إنتهاء صلاحية البطاقة أو وجود تلف في البطاقة أو عدم وضوح في بياناتها.

التعليمات:

على كافة شركات الطيران العاملة في مطارات المملكة العربية السعودية وعن طريق مواقعها الإلكترونية، وضع إعلان يظهر للمواطنين المسافرين إلى دول مجلس التعاون الخليجي ببطاقة الهوية الوطنية الآتي:

١. التأكد أن الصورة ببطاقة الهوية الوطنية واضحة.
٢. التأكد أن بيانات بطاقة الهوية الوطنية مقروءة.
٣. التأكد من خلو البطاقة من أي تلف.
٤. التأكد من أن صلاحية الهوية الوطنية أكثر من ثلاثة أشهر وفقاً لنظام وثائق السفر.
٥. التنبيه بأن سجل الأسرة، وسيلة إثبات للمواطنين داخل المملكة ولايستخدم خارجها.

المرفقات: لا توجد مرفقات